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Nem lesz kötelező államosítás az egészségügyben, de a romintézmények nem számíthatnak
százmilliós központi támogatásokra - mondta Szócska Miklós, az egészségügyért felelős
államtitkár. A Világgazdaságnak adott interjújában arról is beszélt, hogy jövő januárra felállhat
az új intézményrendszer.

  

Szócska Miklós azt mondta: nem jelent vagyonvesztést, ha az állami tulajdon egyik formájából
egy másikba kerülnek a hazai egészségügyi intézmények.

  

Az államtitkár szerint jelentős pénz takarítható meg azzal, ha nagytérségenként integrálják a
kórházakat. Az átalakulással felszabaduló pénzt ugyan béremelésre fordíthatják a kórházak, ám
a jövedelmek számottevő rendezése nélkül a humánerőforrás helyzete már középtávon sem
kezelhető.

  

Szócska Miklós kijelentette, a mostani egészségpolitikának egységes erőtere van.
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